
 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 6.4.2022 kl. 17.00 – 18.30 

Deltagere: Carina Faaborg, Louise Gerner, Jesper Prins, Thomas Uth, Ivan Børsting, Anna Crawford, Per 
Lund (idrætsforeningen), Kirsten Aa (skolefrivillig), Rasmus Lahn Pihlkjær, Carsten Brask Trillingsgaard, Dan 
Andersen og Lise Juul Agerholm 

Afbud: Dan og Per 

 Referent: Lise Juul Agerholm 

1. Nyt for formanden 
Carina er blevet kontaktet af Viby-Stavtrup Liv vedr. trafiksikkerhed. Carina vender tilbage med 
kommentarer fra bestyrelsen. 
 

2. Nyt fra elevrådet 
Ingen repræsentanter deltager. 
 

3. Nyt fra ledelsen 
a. Ukraine 

Børn fra Ukraine kommer i modtagerklasser, inden de sluses ud i de almene folkeskoler. 
 

b. Status på byggeri & besigtigelse af naturfagslokaler. 
Byggeri-proces er færdig. Der mangler kun inventarer. 
 

c. Klassesammenlægninger på Højvangskolen 
Bestyrelsen orienteres om status på klassesammenlægninger 
 

d. Nyansættelser  
Der er ingen nyansættelser. 
 

e. Indvielse af nye bygninger (hvad gør vi?) 
Det foregår til sensommerfesten. Et skolefestudvalg planlægger festen. 
 

 
f. Nye elever næste år 

Der bliver fire nye 0. klasser næste år. 
 

g. Næste års planlægning 
Tilkendegivelsespapir udsendes på fredag, hvor lærerne skriver deres tilkendegivelser ind. 
Det er lærernes bidrag til fagfordeling. 
Lokale-plan for næste skoleår er i proces med medarbejderne. 
Formanden for Stavtrup Fællesråd, Mikkel, vil sammen med skolen drøfte udearealer med 
henblik på at skabe attraktive udemiljøer for unge.   
 

4. Nyt fra medarbejderne 
Der er intet nyt fra medarbejdere 



 
 

5. Nyt fra de skolefrivillige 
Der er hjælp fra forvaltningen til at lave rekrutteringsmateriale. 

 
 

6. Nyt fra foreningsrepræsentant 
Afbud fra Per 
 

7. Godkendelse af referat 
Referat godkendes. 

 
 
 


